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�Oxelösund 
Protokoll 

Datum 

2023-09-19 

Kommunens råd för 
Fu nktionsnedsättn lngsfrågor ( KRFF) 

Möte i kommunens råd för funktionsnedsättningsfrågor 

Tid Måndag den 18 september klockan 15.00-16.45 
Plats Kommunhuset rum 293 

Närvarande 

Ledamot med ledsagare, Synskadades riksförbund Sörmland 
Ledamot, Riksförbundet för utvecklingsstörda barn, ungdomar och vuxna 
Ledamot Riksförbundet för utvecklingsstörda barn, ungdomar och vuxna 
Ledamot, Demensföreningen 
Ledamot, ordförande Funktionsrätt 
Ledamot, Reumatikerföreningen 
Ledamot Reumatikerföreningen 
Ledamot Personskadeförbundet RTP Södra Sörmland 
Ledamot, Hörselskadades förening 
Dag Bergentoft (M) ordförande 
Inge Ståhlgren (S) vice ordförande 
Klas Lundberg (L) ersättare politiker 
Pia Raden, sekreterare 

Anmäld frånvaro 
Astrid Öhman Asp (S) ersättare politiker 
Ledamot, Hörselskadades Riksförbund 

Ej anmäld frånvaro 
Ledamot, Strokeföreningen 
Ledamot, Föreningen Östra Sörmland HjärtLung 

Ordförande öppnar mötet §1

§2 Dagordningen godkännes efter att ordförande flyttat ärende §3 sist på dagord
ningen. Justerare väljs. 

§3 Dag informerar om kontakt som har tagits med NSV (Regionen) efter önskemål
om ett samarbete i frågan om att hur man möter upp med kompetens inom hem
tjänsten gällande hörsel- och synskadade i Oxelösund. Verksamhetschefen på 
hjälpmedelscentralen har inkommit med svar att det är hörcentralen på Öron-, 
näsa- och halskliniken som är ansvariga för dessa frågor och de kan i ytterst spe
cifika fall vara ett stöd till hemtjänsten. Hon hänvisar även till vårdhandboken, av
snitt "hörselnedsättning och rehabilitering. 

Postadress 
Oxelösunds kommun 
613 81 OXELÖSUND 

Besöksadress 
Höjdgatan 26 

Telefon/Fax 
0155-380 00 (vx) 
0155-381 03 (fax) 

Webb/E-post 
www.oxelosund.se 
kommun@oxelosund.se 

Org.nr 
212000-0324 
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§4

Från kommunens sida välkomnar förvaltningschefen att representant från rådet 
tillsammans med henne besöker ett APT-möte (arbetsplatsträff) och lyfter frågan 
om kompetens inom hörsel- och synnedsättningar med hemtjänstpersonalen. 
Ledamöter utses att representera rådet. 

Ledamot tycker att man ska jobba över gränserna med regionen och på det 
svarar Dag att det inte är så det fungerar i dagsläget. Ledamot påtalar att för de 
synskadade så är det viktigt att det inte är så stort antal personal som kommer 
hem. Dag svarar att det är svårt att hålla ner antalet, det är dålig status på jobbet 
i hemtjänsten och ledamot flikar in att omsättningen är stor. 

Övrigt 

2 (4) 

• Balanslistan gås igenom och revideras.

• Dag Bergentoft redovisar svar från Kent Börjesson gatuchef på frågan från 
ledamot om vad man gör åt att sofforna i ytterområdena flyttas runt. Det 
har inte kommit några klagomål till kommunen om att det har skett. En 
eventuell förankring av samtliga soffor i kommunen skulle generera en 
kostnad som skulle innebära att vissa soffor tas bort. På frågan om en 
underhållsplan så görs underhållet löpande vid behov

• Ledamot informerar rådet om att en första kontakt med Medley togs i våras 
för kontroll av kontrastmarkeringar och även gemensamma badhytter för 
synskadade. 20 september ska de träffas igen och ledamot informerar vid 
ett senare sammanträde.

• Pia Roden läser upp skriftligt svar från Katarina Haddon angående FUB:s 
fråga om kontaktpersoner inom LSS 2013 och 2023.

2023-09-18 var det 8 beviljade insatser och 2013-12-31 var det 20 bevil
jade insatser. Katarina svarar också att de kontaktpersoner som finns hos 
oss i Oxelösund är utredda för att kunna utföra ett kontaktpersonsuppdrag. 
Det kan vara personer i vår organisation som är utredda kontaktpersoner 
men det uppdraget har de utanför sin ordinarie anställning. Kontaktperso
nens uppdrag är arvoderade enligt SKR:s rekommendationer. 
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§5 Mårten Johansson kommunsekreterare informerar om ett nytt gemensamt regle
mente för KRFF och KPR. Från 1 januari 2024 kommer KPR organisatoriskt att 
ligga under kommunstyrelsen. Genomgång av förslag till reglemente och ledamö
terna lämnas möjlighet att lämna synpunkter. 
I förslaget kommer ersättare i KRFF endast att närvara om de ersätter ordinarie 
ledamots frånvaro och förslag till hur uppföljningen till kommunstyrelsen ska redo
visas. En gång per år eller vid varje sammanträde. Att kunna ha gemensamma 
utskott och sammanträden vid gemensamma frågor nämndes. Au finns inte regle
rat i det nya reglementet. Förslagsvis skulle utskottet kunna träffas i direkt anslut
ning till sammanträdet. I förslaget finns iniativrätt för politikerna i rådet, de kan ta 
med sig och väcka ärenden från rådet i nämnder och kommunstyrelsen. Hur man 
väljer att jobba i rådet är inte så hårt reglerat utan vi hittar vårt arbetssätt i rådet 
för att jobba mer effektivt. 

Protokollet justeras 

��� 
Dag Bergentoft 

Justerande 
Ledamot




